
 Protokoll 

Sida 24 (27)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 24 februari 2015 

 

§ 14    Utvärdering och fortsatt utbildning för det mobila 
dokumentationssystemet i hemtjänsten, Paragå 

Dnr 330-49/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

  

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Ärende 

Äldreförvaltningen avser att göra en utvärdering av ersättnings-

systemet för hemtjänsten och det mobila dokumentationssystemet för 

hemtjänsten, ParaGå. 

Vidare planerar äldreförvaltningen att fortsätta ge stöd till och utbilda 

chefer och administratörer från hemtjänstenheterna och stadsdelarnas 

biståndshandläggare. 

 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett anmälningstjänsteutlåtande 

daterat 6 februari 2015. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 25 (27)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 24 februari 2015 

 

§ 15.   Information om Ungdomsbesök på vård- och 
omsorgsboende under år 2015 

Dnr 340-50/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

  

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Ärende 

Ett av målen i äldrenämndens verksamhetsplan för 2015 är att 

erbjuda aktiviteter och utbildning för fortsatt anställning inom 

äldreomsorgen. En av aktiviteterna under detta mål är att fortsatt 

finansiera och administrera Ungdomsbesök på vård- och 

omsorgsboenden, vilket innebär att ungdomar på helger och skollov 

besöker äldreboenden för aktivering. Förhoppningen är att fler ska 

vilja utbilda sig inom vård- och omsorgsyrket, men också få en mer 

positiv bild av äldreomsorgen.  

 

Projektet ”Ungdomsbesök på vård- och omsorgsboenden” startade 

2012 som en satsning för att öka det sociala innehållet i 

äldreomsorgen. Projektet blev väldigt uppskattat bland både 

personal, äldre, anhöriga. Äldrenämnden fick i budgeten för 2015 

uppdrag att fortsätta med projektet och beskriver i ärendet hur det 

fortsatta arbetet genomförs. Information om projektet kommer att 

ges vid bland annat branschråd och möte med äldreomsorgschefer. 

PM och ansökningsblankett kommer att skickas till 

äldreomsorgschefer för vidarebefordran till boenden i egen regi och 

entreprenader, samt till alla vård- och omsorgsboenden som staden 

har avtal med för köp av enstaka platser. 

. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett anmälningstjänsteutlåtande 

daterat 18 december 2014. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) anmäler ett 

gemensamt särskilt uttalande. 

 

Beslutsgång 


